إلغاء اجتماع الهيئة العامة العادي لمساهمي البنك العربي سويسرا المحدود المقرر إنعقاده بتاريخ 1 نيسان 2020

نظرا للظروف الاستثنائية التي يمر بها العالم نتيجة وباء فايروس كوفيد-19، يعلمكم مجلس إدارة البنك العربي سويسرا بقراره المتضمن الغاء اجتماع الهيئة العامة العادي لمساهمي البنك العربي سويسرا المقرر انعقاده بتاريخ 1 نيسان 2020 الساعة الحادية عشرة صباحا.

هذا وسيتم نشر الموعد الجديد لانعقاد هذا الاجتماع بالجريدة الرسمية السويسرية للتجارة (FOSC) بمجرد توفر الظروف المناسبة.

نشكركم مساهمينا الاعزاء على تفهمكم ونتمنى لكم الصحة والسلامة.

## Cancellation of the Ordinary General Meeting of Shareholders of Arab Bank (Switzerland) Ltd. scheduled on April 1st, 2020

Due to the situation of Covid-19 pandemic, the Board of Directors of Arab Bank (Switzerland) Ltd. hereby informs its shareholders of its decision to cancel the Ordinary General Meeting of Shareholders initially scheduled on April 1st, 2020 at 11.00 am.

A new invitation will be published in the Swiss Official Gazette of Commerce (FOSC) once the conditions to hold the Ordinary General Meeting will be met.

We take this opportunity to thank our valuable shareholders for their understanding and support.